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Protokół Nr LVIII/10 
z wyjazdowej sesji Rady Miejskiej we wsi Ponikwa 

w dniu 26 czerwca 2010 r. 
 
 

1. Otwarcie obrad 

      Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Wziątek 1700 otworzył obrady 
wyjazdowej, 58. po wyborach, a zarazem 7. w tym roku sesji i po powitaniu radnych, 
burmistrza,  radnych i pozostałych członków delegacji Gminy Kaźmierz, oraz 
zaproszonych gości oznajmił, iż zgodnie z podpisaną listą obecności, aktualnie                 
w posiedzeniu uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 
21 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
     Poinformował również, że w związku z bardzo ważną uroczystością rodzinną 
Przewodniczącego Rady – został upoważniony przez Pana Bronisława Patynkę do 
przeprowadzenia obrad dzisiejszej sesji. 

Listy obecności - stanowią załącznik Nr 1 
 
Proponowany porządek dzienny obrad przesłany radnym przedstawiał się 
następująco:  
1. Otwarcie obrad. 
2. Powołanie sekretarza sesji. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
    1) zmian w uchwale budżetowej Gminy Bystrzyca Kłodzka na rok 2010; 
    2) zarządzenia wyborów sołtysa sołectwa Gorzanów; 
    3) o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wilkanów  
        na lata 2007 – 2016;  
    4) stałych okręgów wyborczych; 
    5) kontynuacji współpracy partnerskiej z Gminą Kaźmierz. 
4. Sprawy różne i wolne wnioski. 
5. Zamknięcie obrad.  
 
Przewodniczący obrad poinformował, że podczas głosowania podniesione ręce liczone 
będą przez wiceprzewodniczącego rady - p. Artura Pokorę. 
 Pyta też,  czy Pani Burmistrz ma uwagi, bądź zgłasza dodatkowe propozycje do 
proponowanego porządku dziennego? 
 Joanna Wilewska – radna, uważa, że nie powinno się dzisiaj podejmować uchwały         
w sprawie okręgów wyborczych, bo na sesji nie ma osób które mogłyby się ewentualnie 
dodatkowo wypowiedzieć w sprawie proponowanych okręgów.    
     W związku z tym, że nie było innych propozycji do porządku dziennego, jak również 
konkretnego wniosku ze strony radnej o wykreślenie z porządku dziennego projektu 
uchwały – Przewodniczący obrad poinformował, że realizacja porządku dziennego 
będzie prowadzona zgodnie z przesłanym zawiadomieniem na dzisiejszą sesję.  
 

2. Powołanie sekretarza sesji 
      Przewodniczący obrad poinformował, że powołuje się zamiast komisji uchwał               
i wniosków – sekretarza sesji.  
Obowiązki sekretarza są pełnione przez radnych według kolejności alfabetycznej. 
Dzisiaj ta godność przypada radnej Elżbiecie Mierzwińskiej 
      W związku z tym, że nie było uwag, przewodniczący obrad przystąpił do 
przeprowadzenia głosowania nad kandydaturą radnej.  
     Rada w obecności 17. radnych, w głosowaniu jawnym, 16. głosami za, przy 1. 
wstrzymującym się wybrała na sekretarza sesji radną Elżbietę Mierzwińską. 
     Przewodniczący obrad przypomniał, że wnioski sekretarzowi sesji należy zgłaszać na 
piśmie.  
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3. Podjęcie uchwał 
1) Przewodniczący obrad przystąpił do realizacji punktu dotyczącego „Podjęcia uchwały 
w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2010” i poprosił Panią Burmistrz o informację 
dotyczącą tego tematu. 
a/ Renata Surma - Burmistrz - przedstawiła projekt uchwały, informując, że: 
- aktualny projekt uchwały zawiera autopoprawkę zgłoszoną na posiedzeniu Komisji  
   Budżetu i Finansów i przyjętą przez tą komisję,  
- proponuje zwiększyć planowane dochody budżetowe o kwotę 198.821,00 zł,   
- zwiększyć planowane wydatki budżetowe o kwotę 189.471,00 zł, a nadwyżkę z tej 
uchwały w wysokości 9.350 zł przeznaczyć na udzielenie pożyczki długoterminowej dla 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Bystrzycy Kłodzkiej z przeznaczeniem na wkład 
własny do realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Współpracy Transgranicznej 
RCz – RP 2007-2013  projektu pn. „Strażacy na start”. 
W związku z powyższym otrzymałyby nowe brzmienie: 
- załącznik nr 6 - Przychody i rozchody budżetu na 2010 rok w uchwale budżetowej Gminy 
Bystrzyca Kłodzka na rok 2010, 
- załącznik nr 5 - Wykaz zadań inwestycyjnych w uchwale budżetowej Gminy Bystrzyca 
Kłodzka na rok 2010, 
- załącznik nr 12 - Wydatki na programy i projekty  realizowane ze środków pochodzących 
z Funduszy Strukturalnych i Funduszu Spójności w latach 2009-2012 w uchwale 
budżetowej Gminy Bystrzyca Kłodzka na rok 2010, 
- oraz załącznik nr 8 - Zestawienie planowanych dotacji udzielonych z budżetu gminy 
Bystrzyca Kłodzka na 2010 rok  w uchwale budżetowej Gminy Bystrzyca Kłodzka na rok 
2010. 
    W momencie podjęcia uchwały, budżet gminy po zmianach wynosiłby: 
1/ Plan dochodów      - 46 231 635,70 zł;  
2/ Plan wydatków      - 56 907 308,70 zł; 
3/ Niedobór – deficyt - 10 675 673,00 zł; 
4/ Plan przychodów   - 13 668 296,00 zł; 
5/ Plan rozchodów     -   2 992 623,00 zł. 
    Proponuje również, aby w uchwale budżetowej Gminy Bystrzyca Kłodzka na rok 2010 
(Uchwała Rady Miejskiej Nr L/434/09 z dnia 18 grudnia 2009 r.) § 12 otrzymał brzmienie: 
„§ 12. W zakresie wykonywania budżetu na 2010 rok upoważnia się burmistrza do: 
1) zaciągania w roku 2010 kredytów i pożyczek na sfinansowanie przejściowego   
    deficytu budżetu do wysokości ustalonego limitu budżetu; 
2) lokowania w trakcie realizacji budżetu czasowo wolnych środków budżetowych  
    na rachunkach w innym banku niż bank prowadzący obsługę budżetu; 
3) udzielania w roku budżetowym poręczeń i gwarancji do kwoty 500 000 zł; 
4) udzielania w roku budżetowym pożyczek z budżetu do kwoty 1 052 539 zł.” 
    Informuje, że proponowane zmiany po stronie dochodów są wynikiem: 
- Zwiększenia planu w wysokości 785 zł tytułem uzyskania przez Gimnazjum nr 2  
    w Wilkanowie odszkodowania z polisy za stłuczoną szybę w tylnych drzwiach  
    wejściowych; 
- Zwiększenia planu w wysokości 194.036 zł tytułem podpisania umowy z PUP w Kłodzku  
    na refundację płac dla 32 osób zatrudnionych na okres 4 miesięcy na organizację robót  
    publicznych;  
-  Zwiększenia planu w wysokości 4.000 zł tytułem przyznania z funduszu prewencyjnego  
    PZU SA Oddział Wrocław środków finansowych z przeznaczeniem na dofinansowanie  
    zakupu aparatu oddymiającego; 
- Zastosowaniem prawidłowej klasyfikacji budżetowej ( z czwartej cyfry paragrafu ,,8’’ na   
    ,,7’’) dla zadań realizowanych w ramach programów wspólnotowych. 
   Proponowane zmiany po stronie wydatków są wynikiem: 
- Zwiększenia planu dochodów; 
- Rozdysponowania rezerwy ogólnej w wysokości 21.000 zł z przeznaczeniem:  
   a) w wysokości 20 000 zł na sporządzenie dokumentacji ul. Słowackiego w Bystrzycy  
       Kłodzkiej (klasyfikacja budżetowa 600.60017.6050), 
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   b) udzielenie dotacji dla Muzeum Filumenistycznego w Bystrzycy Kłodzkiej w wysokości  
       1.000 zł z przeznaczeniem na zakup skanera  
       (klasyfikacja budżetowa 921.92109.2480); 
   c) Zwiększenia planu w wysokości 100.000 tytułem udzielenia wsparcia finansowego  
       dla powiatu kłodzkiego na zadanie ,,Współpraca jednostek straży pożarnej na polsko- 
       czeskim pograniczu, modernizacja wyposażenia i wzajemna pomoc w sytuacjach  
       kryzysowych”. Projekt realizowany  w ramach Programu Operacyjnego Współpracy  
       Transgranicznej Republika  Czeska- Rzeczpospolita Polska 2007-2013; 
   d) Udzielenia dla powiatu kłodzkiego dotacji w wysokości 40.000 zł z przeznaczeniem  
        na zakup specjalistycznego podnośnika hydraulicznego o wysokości 25 m wraz  
        z koszem ratowniczym do ewakuacji ludzi z przeznaczeniem dla Komendy PSP  
        w Kłodzku; 
   e) Zmian zgłaszanych przez Wydziały UMiG w Bystrzycy Kł. celem urealnienia planu  
       wydatków; 
   f) Zmian zgłaszanych przez jednostki organizacyjne gminy celem urealnienia planu  
       wydatków; 
   g) Zwiększenie planu w wysokości 100.000 zł z przeznaczeniem na pokrycie starty  
       Zespołu Opieki Zdrowotnej w Bystrzycy Kłodzkiej. 
Proponowane zmiany w załącznikach: 
a) nr 5 - Wykaz zadań inwestycyjnych do uchwały Nr L/434/09 z dnia 18 grudnia 2009  
             roku w sprawie budżetu gminy na rok 2010; 
b) nr 8 - Zestawienie planowanych dotacji udzielonych z budżetu gminy Bystrzyca Kłodzka  
              na 2010 rok; 
c) nr 12 - Wydatki na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących                 
                z Funduszy Strukturalnych i Funduszu Spójności w latach 2009-2012; 
d) nr 6 - Przychody i rozchody budżetu     
   są wynikiem wprowadzanych zmian wydatków budżetowych - udzielenie dla Miejsko-
Gminnego Ośrodka Kultury w Bystrzycy Kłodzkiej pożyczki długoterminowej na realizację 
polsko - czeskiej imprezy pn. ,,Strażacy na star”. Projekt dofinansowany z Programu 
Operacyjnego Współpracy Transgranicznej RCz- RP 2007-2013. Wartość całkowita 
projektu 2.750 EURO (przy kursie Euro 4,00 wartość projektu wynosi 11.000 zł). Wkład 
własny 412,50 EURO (1.650 zł) dofinansowanie ze środków europejskich 2.337,50 (9.350 
zł). 
b/ Teresa Słowińska - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że 
komisja na posiedzeniu w dniu 23 czerwca br. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  
Rady Miejskiej w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2010 - 13 głosami za, 
jednogłośnie. 
    W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania nad projektem uchwały.  
     Rada w obecności 16 radnych, w głosowaniu jawnym, 16 głosami za, jednogłośnie 
podjęła: 

Uchwałę Nr LVIII/509/10 
w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2010 

- stanowiącą załącznik nr 2 
 
  
2) uchwała w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa sołectwa Gorzanów 
Renata Surma – Burmistrz, poinformowała, że przedkłada projekt uchwały w związku      
z odwołaniem Pani Jolanty Terleckiej z funkcji sołtysa Sołectwa Gorzanów na zebraniu 
wiejskim w dniu 3 lutego 2010 r.  
Dopiero dzisiaj jest przedkładany projekt tej uchwały, gdyż był złożony protest przez 
mieszkańca Gorzanowa od uchwały zebrania wiejskiego, który rada odrzuciła, a następnie 
uchwała rady została zaskarżona do wojewody, który również przyznał rację naszej radzie. 
Na początku czerwca było spotkanie z Rada Sołecką Gorzanowa i nikt nie podjął się 
zadania choćby tylko zbierania podatków, a wówczas mieszkańcy zadecydowali, że będą 
wybierać sołtysa do końca tej kadencji. 
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     Proponuje się termin wyborów ustalić na dzień 6 lipca 2010 r. o godz. 18.00 w Wiejskim 
Domu Kultury w Gorzanowie. 
W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania nad projektem uchwały.  
     Rada w obecności 16 radnych, w głosowaniu jawnym, 16 głosami za, jednogłośnie 
podjęła: 

Uchwałę Nr LVIII/510/10 
w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa Sołectwa Gorzanów 

- stanowiącą załącznik nr 3 
 
 
3) uchwała o zmianie uchwały w sprawie planu odnowy miejscowości Wilkanów na 
lata 2007 – 2016;  
a) Renata Surma – Burmistrz poinformowała, że zmiana polega na przyjęciu nowego 
brzmienia  załącznika w uchwale Nr LI/449/09 Rady Miejskiej w Bystrzycy Kłodzkiej  
z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Wilkanów 
na lata 2007 – 2016”. 
Dnia 30 grudnia 2009 r. Rada Miejska w Bystrzycy Kłodzkiej przyjęła uchwałą Plan 
Odnowy Miejscowości Wilkanów na lata 2007 – 2016. Dokument został sporządzony 
zgodnie wymogami rozporządzenia Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 14 lutego 
2008 r. w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania pomocy finansowej 
w ramach działania „Odnowa i rozwój wsi” objętego Programem Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2007 – 2013. 
Dnia 21.04.2010 r. wydano Rozporządzenie Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia          
1 kwietnia 2010 r. zmieniające rozporządzenie w sprawie szczegółowych warunków i trybu 
przyznawania pomocy finansowej w ramach działania „Odnowa i rozwój wsi” objętego 
Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013 (Dz. U. z 2010 Nr 65 poz. 
417).  
Zmiana dotyczyła m.in. zapisów regulujących zakres Planu Odnowy Miejscowości. 
W związku z powyższym dnia 14 czerwca 2010 r. Uchwałą Zebrania Wiejskiego 
w Wilkanowie dokonano zmian w przedmiotowym dokumencie. 
Po rozdziale XI dodano rozdział XII pn. Opis i charakterystyka obszaru o szczególnym 
znaczeniu dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców. 
Nowy Plan Odnowy Miejscowości Wilkanów na lata 2007 – 2016, Uchwała Zebrania 
Wiejskiego oraz Uchwała Rady Miejskiej będą stanowiły załącznik do wniosku 
o dofinansowanie projektów z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 
2013.  
       W tym stanie rzeczy przyjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione i konieczne. 
b/ Elżbieta Mierzwińska - Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Zagospodarowania Gminy 
- poinformowała, że komisja na posiedzeniu w dniu 22 czerwca br. zaopiniowała 
pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej o zmianie uchwały w sprawie planu odnowy 
miejscowości Wilkanów na lata 2007 – 2016 – 8. głosami za, jednogłośnie. 
    W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania nad projektem uchwały.  
     Rada w obecności 16 radnych, w głosowaniu jawnym, 16 głosami za, jednogłośnie 
podjęła: 

Uchwałę Nr LVIII/511/10 
o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Wilkanów 

na lata 2007 – 2016” 
- stanowiącą załącznik nr 4 

 
4) uchwała w sprawie stałych okręgów wyborczych 
a) Renata Surma – Burmistrz poinformowała, że w związku z tym, iż na dzień 31 grudnia 
2009 r. liczba mieszkańców naszej gminy wynosiła poniżej 20.000, dlatego będą do 
wyboru radnych Rady Miejskiej okręgi jednomandatowe. Przedstawiony projekt uchwały 
jest praktycznie jedynie uaktualnieniem uchwały Nr XLVI/361/2002 Rady Miejskiej            
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w Bystrzycy Kłodzkiej z dnia 5 lipca 2002 r. w sprawie podziału gminy na okręgi wyborcze 
oraz ustalenia liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym do Rady 
Miejskiej. 
Po przeprowadzeniu konsultacji z Komisarzem Wyborczym, według jego opinii, 
pozostawia się dotychczasowe 4 okręgi wyborcze w wyborach do Rady Miejskiej              
w Bystrzycy Kłodzkiej. 
    Zgodnie z art. 92 ustawy z dnia  16 lipca 1998 r. – Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad 
powiatów i sejmików województw (Dz. U. z 2003 r. Nr 159, poz. 1547 z późn. zm.), podział 
gminy na okręgi wyborcze jest stały, a zmiany granic mogą być dokonywane najpóźniej na 
3 miesiące przed upływem kadencji, jeżeli konieczność taka wynika ze zmiany w podziale 
terytorialnym państwa, zmiany granic sołectw, zmiany liczby mieszkańców danej gminy, 
zmiany liczby radnych w radzie gminy lub zmiany liczby radnych wybieranych w okręgach 
wyborczych.  
     Zarządzeniem Nr 78 Wojewody Dolnośląskiego z dnia 29 marca 2010 r. w sprawie 
ustalenia liczby radnych Sejmiku Województwa Dolnośląskiego, radnych powiatów i rad 
gmin w Województwie Dolnośląskim – Wojewoda Dolnośląski ustalił wybór do Rady 
Miejskiej w Bystrzycy Kłodzkiej 15 radnych, na podstawie liczby mieszkańców według 
stanu ewidencji ludności na dzień 31 grudnia 2009 r.  
     Uchwała uwzględnia  zmniejszenie liczby radnych z 21 do 15.  
Podstawą do określenia liczby mandatów w danym okręgu wyborczym, stanowi jednolita 
norma przedstawicielstwa obliczona przez podzielenie liczby mieszkańców gminy przez 
liczbę radnych wybieranych do Rady Miejskiej w Bystrzycy Kłodzkiej.  
W przypadku, gdy liczba mieszkańców nie stanowi dokładnej wielokrotności normy 
przedstawicielstwa, ustalenia liczby mandatów w okręgu dokonuje się z zastosowaniem 
zasad określonych ustawowo.  
W Gminie Bystrzyca Kłodzka norma przedstawicielstwa wynosi 1.319,13.  
Ponadto w uchwale uaktualniono granice okręgów wyborczych poprzez dodanie nowej 
ulicy oraz miejscowości tj.:  
1) w okręgu wyborczym nr 2 – ulicy Modrzewiowej; 
2) w okręgu wyborczym nr 3 – miejscowości Biała Woda; 
3) w okręgu wyborczym nr 4 – miejscowości Piaskowice i Góry Iglicznej (osady wsi  
    Wilkanów). 
     Podział na okręgi wyborcze, ich granice i numery oraz liczbę radnych wybieranych       
w każdym okręgu ustala, na wniosek burmistrza, rada gminy.  
     W związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione. 
b) Joanna Wilewska – radna, pyta czy były przeprowadzane konsultacje społeczne i czy 
nie lepiej byłoby utworzyć 15 okręgów jednomandatowych. 
c) Renata Surma – Burmistrz poinformowała, że ustawa nie przewiduje potrzeby 
przeprowadzania konsultacji społecznych w temacie okręgów wyborczych, ale znając 
życie, każdy ma swoją koncepcję ilości okręgów. Były propozycje utrzymania 
dotychczasowych 4, utworzenia 6., 8. czy 15. Przyjęto sugestię Komisarza Wyborczego        
o nowelizacji dotychczasowej, obowiązującej uchwały jako modelu już sprawdzonego.  
       W związku z tym, że nie było dalszych uwag, przewodniczący przystąpił do 
przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.  
     Rada w obecności 16 radnych, w głosowaniu jawnym, 12 głosami za, przy 4 
przeciwnych, podjęła: 

Uchwałę Nr LVIII/512/10 
w sprawie stałych okręgów wyborczych 

- stanowiącą załącznik nr 5 
 
5) uchwała w sprawie kontynuacji współpracy partnerskiej z Gminą Kaźmierz 
a) Renata Surma – Burmistrz poinformowała, że od początku współpracy z Gminą 
Kaźmierz podejmowano szereg wspólnych działań promocyjnych przez naszą gminę          
i gminę Kaźmierz.  
     Nawiązanie partnerstwa pomiędzy gminami przyczyniło się do nawiązania współpracy 
w  wielu różnych dziedzinach.  
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     Podejmowanie dalszych wspólnych działań jest drogą osiągnięcia założonych celów tj. 
współpraca samorządów, sołtysów, ochotniczych straży pożarnych, szkół, rozwój 
regionalny, kulturowy, gospodarczy i społeczny, promowanie wzajemnych walorów 
turystycznych i zachęcanie do zwiększenia wymiany turystycznej. 
     W związku z powyższym oraz w przekonaniu o potrzebie i konieczności tworzenia 
dalszej wspólnotowej struktury współpracy podjęcie ww. uchwały jest uzasadnione.  
    W celu umocnienia powyższej współpracy proponuje wyrażenie przez radę zgody na 
podpisanie deklaracji w następującym brzmieniu: 

„„DDEEKKLLAARRAACCJJAA  WWOOLLII  KKOONNTTYYNNUUOOWWAANNIIAA  WWSSPPÓÓŁŁPPRRAACCYY  
     W dniu 26 czerwca 2010 r. w Ponikwie, w obecności radnych Rady Miejskiej  
w Bystrzycy Kłodzkiej i Rady Gminy Kaźmierz, zaproszonych gości oraz społeczeństwa 
Gminy Bystrzyca Kłodzka, w czasie trwania uroczystej sesji obu Rad: 
1/ Pani Renata Surma - Burmistrz Bystrzycy Kłodzkiej; 
2/ Pan Andrzej Wziątek - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Bystrzycy Kłodzkiej; 
3/ Pan Wiesław Włodarczak - Wójt Gminy Kaźmierz; 
4/ Pan Grzegorz Reinholz - Przewodniczący Rady Gminy Kaźmierz  
podpisali deklarację woli kontynuowania współpracy o następującej treści : 
     „My niżej podpisani, kierując się celami i zasadami współpracy i partnerstwa, 
mając na uwadze 15-letnie doświadczenia współdziałania zapoczątkowanego 
uchwałami Rad podjętymi w dniu 10 listopada 1995 r., w przekonaniu o wzajemnych 
korzyściach wynikających z zacieśnienia dotychczasowych kontaktów, dążyć 
będziemy do rozwijania efektywnej współpracy między społecznościami, 
instytucjami, stowarzyszeniami i przedsiębiorcami naszych Gmin.  
     Mamy świadomość, że współpraca w dalszym ciągu będzie ważnym elementem 
promocji i popularyzacji walorów naszych Gmin oraz otworzy nowe perspektywy 
rozwoju w dziedzinach interesujących Partnerów.” 
b) Irena Stawiarska - Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - 
poinformowała, że komisja na posiedzeniu w dniu 21 czerwca br. zaopiniowała pozytywnie 
projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie kontynuacji współpracy partnerskiej z Gminą 
Kaźmierz 
      W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania nad projektem uchwały.  
     Rada w obecności 16 radnych, w głosowaniu jawnym, 16 głosami za, jednogłośnie 
podjęła: 

Uchwałę Nr LVIII/513/10 
w sprawie kontynuacji współpracy partnerskiej z Gminą Kaźmierz 

- stanowiącą załącznik nr 6 
 
Następnie władze Gminy Kaźmierz w osobach: Przewodniczący Rady Pan Grzegorz 
Reinholz  i Wójt Pan Wiesław Włodarczak oraz Burmistrz Pani Renata Surma                     
i Wiceprzewodniczący Rady  Pan Andrzej Wziątek złożyli podpisy pod deklaracją woli 
kontynuowania współpracy. 
 

4. Sprawy różne i wolne wnioski 
Nikt z obecnych na sali nie zabierał głosu.  
Sekretarz sesji Pani Elżbieta Mierzwińska stwierdziła, że nie wpłynął do niej żaden 
wniosek ze strony radnych. 
 

5. Zamknięcie obrad    
      Wobec wyczerpania porządku obrad – Przewodniczący obrad podziękował 
sekretarzowi sesji za pełnienie tego obowiązku oraz radnym za czynny i aktywny udział      
i  z a m k n ą ł    o b r a d y  pięćdziesiątej ósmej sesji Rady Miejskiej V kadencji  
w Bystrzycy Kłodzkiej o godz. 1815. 
 
 
Protokołował: Kazimierz Kustra 


